
Het verhaal van Wim en Sietske 
  

[OPENING DOOR WIM] 

Vijf jaar geleden ben ik op mijn fiets aangereden. Het was de tweede keer dat mij dat overkwam. 

Drieënhalf jaar daarvoor gebeurde het ook. Toen brak ik mijn heup. Het duurde bijna een jaar voor ik 

weer gewoon kon lopen, maar toch was ik twee maanden na dat ongeluk al weer volledig aan het 

werk.  

 

De tweede aanrijding leek minder ernstig. Er was niets gebroken. Ik werd met de ambulance naar het 

ziekenhuis gebracht, maar mocht diezelfde dag nog naar huis. En toch heeft juist dat ongeluk het 

leven van mijn vrouw en mij totaal op de kop gezet.  

 

De aandacht die ik bij het tweede ongeval kreeg, was overigens omgekeerd evenredig aan het eerste 

ongeval. Toen ik mijn heup brak, stond het huis stond vol bloemen en kreeg ik weken lang enorm 

veel aandacht. De tweede keer was mijn letsel onzichtbaar en dacht iedereen al snel dat het wel 

weer goed met me ging. En toch was dat niet zo. Het is nooit meer goed gekomen. Niet zoals het was.  

 

Mijn vrouw en ik hebben allebei ons verhaal opgeschreven, en dat willen we vandaag met u delen. 

Om te laten zien hoe groot de impact is van een verkeersongeval waarbij je niet een botbreuk, maar 

hersenletsel oploopt. Want dat is nog veel te weinig bekend. 

 

[VERVOLG DOOR SIETSKE] 

Op 18 oktober 2011 werd ik gebeld door de politie. Mijn man had een ongeluk gehad. Uit de 

hersenscan die in het MCL werd gemaakt, bleek de schade mee te vallen: alleen een 

hersenschudding. Hij mocht gewoon mee naar huis.  

 

Maar na enkele dagen bleek het toch níet mee te vallen. We gingen terug naar het ziekenhuis. Wim 

werd opgenomen en er werd een nieuwe diagnose gesteld: een hersenkneuzing. Na vier dagen 

mocht hij wel weer naar huis. Hij wou het liefst ook meteen weer aan het werk, maar de 

verpleegkundige in het ziekenhuis raadde hem aan eerst langs de bedrijfsarts te gaan. 

 

In die tijd begonnen voor mij de zorgen, omdat Wim zich allerlei gebeurtenissen en dingen niet meer 

herinnerde en agressief naar mij werd als hij vond dat ik gelijk wou hebben. Als de kinderen er waren 

of als we op visite gingen, leek er niets aan de hand. Maar als iedereen weg was, was hij zo moe dat 

ik veel boosheid over me heen kreeg.  

 

Enkele maanden na het ongeval zijn we samen naar de huisarts gegaan om over de problemen te 

praten. Die stuurde ons naar de neuroloog. De EEG en MRI-scan lieten geen bijzonderheden zien. 

Ook uit het neuropsychologisch onderzoek, het NPO, kwamen geen afwijkingen in gedrag naar voren. 

Uit het onderzoek bleek niets van vergeetachtigheid, het enige was dat hij niet kon plannen en 

organiseren. 

  

Toen ik zei dat ik toch erg tegen zijn vergeetachtigheid aanliep, kreeg ik als antwoord: hij heeft juist 

een heel goede test gemaakt; hij kan dus gewoon niet vergeetachtig zijn.  

Ik heb mij nooit zo miskend gevoeld.  

 

Twee jaar later gingen we opnieuw naar de neuroloog. Ik gaf aan dat onze relatie erg moeizaam liep 

en dat ik graag hulp wou hebben. De neuroloog bracht ons in contact met NAH-zorg en via NAH-zorg 

kregen we hulp van een psychotherapeut en een relatietherapeut. Door de behandeling begon mijn 

man wel in te zien dat zijn gedrag afwijkend was en kon hij soms ‘sorry’ zeggen.  

 



Inmiddels werd duidelijk dat hij zijn werk niet meer op het oude niveau kon doen. In verband met 

een uitkering kreeg hij een tweede NPO. De uitslag kwam via de mail. Ik heb alleen opgepikt wat voor 

mij van belang was: ‘Wim scoort heel hoog op belastbaarheid thuis en vindt weinig steun in de 

thuissituatie’. Mijn vertrouwen in NPO’s daalde daarmee tot het nulpunt.  

 

Wat ik heel erg heb gemist, is een stukje erkenning. Dat vrienden en familie ons probleem niet 

erkenden, was een teleurstelling, maar dat je ook in het professionele circuit zo slecht wordt 

begeleid, dát heeft mij veel verdriet gedaan. Het is onbegrijpelijk dat psychologen niet op de hoogte 

zijn van de problematiek van patiënten met niet-aangeboren hersenletsel en daarom de bal maar bij 

de partner leggen. 

 

Ik heb lang geprobeerd om alles op te vangen. Wims boze buien, zijn vergeetachtigheid en ook zijn 

onmacht. Sinds het ongeval loop ik op mijn tenen. En dat is nu vijf jaar geleden. Intussen ben ik 

minder gaan werken. Ik mis de blijheid en zorgeloosheid in mijn leven. Die hoop ik weer terug te 

vinden, maar mijn leven wordt nooit meer zoals voorheen.” 

 

[SLOT DOOR WIM] 

Het verhaal van Sietske laat zien dat je als verkeersslachtoffer niet het enige slachtoffer bent, maar 

dat ook je naasten zwaar getroffen worden. Mijn eigen verhaal weerspiegelt het hare, maar dan 

vanuit een ander gezichtspunt.  

 

Na het ongeval wilde ik snel weer aan het werk. De bedrijfsarts zei dat ik vooral rustig moest 

beginnen. Eerst maar eens paar uurtjes per week. Dat was een flinke domper. In het begin was ik alle 

parate kennis kwijt, terwijl ik daar bij collega’s juist om bekend stond. Na verloop van tijd kwam die 

kennis weer wat terug, maar als ik een zaak op wilde pakken, kreeg ik de dingen niet op een rijtje. 

Mijn vermogen om te plannen en te organiseren was helemaal weg.  

 

Uit het eerste neuropsychologisch onderzoek bleek dat ik minder goed kon plannen. Maar mijn 

geheugen was prima in orde, tot frustratie van mijn vrouw die juist vond dat ik erg vergeetachtig was 

geworden.  

 

Mijn re-integratie op het werk vorderde maar heel langzaam. Ik zocht contact met de letseladvocaat 

die mij drie jaar eerder had bijgestaan bij het ongeval waarbij ik mijn heup brak. Hij schakelde een 

arbeidsdeskundige in en dat was een gouden greep, want mijn werkgever gaf aan dat hij mij kwijt 

wilde. Volgens mijn werkgever kon ik de functie die ik voor het ongeval had niet langer uitoefenen. Ik 

kreeg de suggestie om schoonmaakwerkzaamheden te gaan doen of bij een callcenter te gaan 

werken. Ik werd depressief van frustratie en alle tegenwerking die ik ondervond.  

 

Toen kwamen we in contact met NAH-Zorg en kregen we hulp van een psychotherapeut en een 

relatietherapeut. Dat deed mijn vrouw en mij erg goed. De depressie werd teruggedrongen.  

 

Op verzoek van mijn werkgever onderging ik een tweede NPO om te kijken of ik in mijn oude functie 

kon terugkeren. Uit dat onderzoek bleek opnieuw dat mijn geheugen prima functioneerde. Toch 

kwam er een advies om niet terug te keren in mijn oude functie, maar in een functie die twee 

loonschalen lager uitkwam. Na een keuring bij het UWV, waarbij ook de arbeidsdeskundige aanwezig 

was, werd ik voor 77 procent arbeidsongeschikt verklaard. Ik kreeg een contract van 10 uur bij mijn 

werkgever, de rest werd aangevuld met een uitkering.  

 

In januari 2014 kreeg ik last van duizeligheid en misselijkheid. Het zou de ziekte van Menière kunnen 

zijn, maar een duidelijke diagnose is door de KNO-arts niet gesteld. Om mogelijke stress te 

verminderen, ging ik minder werken.  

 



Het derde NPO in 2015 gaf weer dezelfde uitslag. In het aanvullende psychologisch onderzoek werd 

wel vastgesteld dat mijn hersenfunctie met 5 procent was verminderd. Dat was belangrijk voor de 

schadeafwikkeling.  

 

De hele situatie was en is voor mij nog steeds moeilijk te accepteren. Niemand ziet iets aan mij, maar 

toch is alles veranderd. Mijn vrouw vindt dat mijn karakter is veranderd, ikzelf merk vooral dat ik veel 

minder energie heb. Ik ben snel moe en kan daardoor niet veel aan. Bovendien kan ik mij slecht 

concentreren.  

 

Vijf jaar geleden had niemand gedacht dat een ongeval dat zo klein leek, zoveel impact zou hebben. 

Maar nu hebt u mijn verhaal en dat van mijn vrouw gehoord. Ons hele leven is op zijn kop gezet.  


